
Dagsorden 15-11-2023 
Lokation: C1.03 
Tidspunkt: 14.30-16:00 

Valg af referant: Søren Griepentrog 

Opfølgning fra forrige møde 
Opsætning af Canvas: Emmelie gennemgår. Det konstateres at opgaven ikke er blevet løftet 
i rådet. Emmelie rykker hold på jordbrug til svar torsdag, Alexander sender ud til IHM 
undervisere. Søren sender ud til IT (er gjort til på mødet) 
 

Mulighed for oprettelse af hovedforening: Alexander og Emmelie deltog til forrige møde på 
DESO, hvor punktet var på agendaen. DESO ønsker at foreninger opsættes ensartet, hvor vi i 
akademirådet ønsker at DESO dermed udarbejder retningslinjer (Akademirådet udpeger i 
december måned, næste møde, et nyt medlem til DESO, hvor første opgave bliver at presse 
på for ensartede retningslinjer udarbejdet af DESO = Føres til punkt på december møde). 
Idé fra akademirådet: EAAA vil gerne være pilotprojekt for oprettelse af forening, hvor bl.a. 
det nye Kapsejlads råd skal være under. 

 

Mangel på cykelskure: Facility har vendt retur, at det ikke kan imødekommes i øjeblikket, at 
få mere overdækning foruden pladserne i p-kælderen. Økonomien i øjeblikket er også en 
faktor. Akademirådet beslutter ikke at gøre mere ved punktet 

Opfølgning fra DESO:  

Ny forkvinde fra Zealand valgt (måske er det gennem hende der skal sparres omkring 
opstart af foreninger inkl. søgning af DUFF midler). Igen, Akademirådet skal have et medlem 
til december valg (Emmelie) 
 

Kapsejlads råd (Ida ikke tilstede, Emmelie overgiver info) 

Rådet er nedsat, de er 35 medlemmer og har afholdt 2 møder i november. De holder endnu 
et planlægningsmøde i uge 47. Ift. at udvalget skal stå for en fest har Søren informeret om 
at der er planlagt en semesterstartsfest 9. februar af et hold MFØ studerende (HK og Red 
Bull er sponsor, Emil Lange er hyret). Her kan Kapsejlads-udvalget koble sig på, for at 
opfylde kravet om fest. Andet alternativ er at Kapsejladsudvalget står for afholdelse af 
fredagsbar. Fx 2/2 eller 8/3, hvor der i forvejen er planlagt fredagsbar på EAAA. 



Fordele for Akademirådet i bylivet (Alexander) 
Restaurationerne (Zenza, Bernhardt, Die Bierbar, Gyldne kro mm.) vil gerne tilbyde fordele. 
Vi i akademirådet er optaget af hvordan fordelene kan holdes eksklusive for EAAA, samt 
ekstra fordele som akademirådsmedlem. Akademirådet vil i samarbejde med Søren, gerne 
tilbyde at det er ”Restaurationerne” som bliver eksponeret til tutorerne ved studiestart, hvis 
de kan tilbyde eksklusive fordele (Alexander følger op, hvordan kan det administreres og 
med hvilke fordele?) 

Rekruttering til næste møde 

Emmelie har rekrutteret 2 nye fra jordbrug, Søren har skrevet til IT-udd.chef og vil gå 
direkte til nogen af de manglende repræsentanter/add. (SØK studieråd er fungerende, 
Finans?). Start december køres opslag op infoskærme med kommende 
generalforsamling/valg. (indflydelse på studieliv). Det foreslås også mail sendes ud direkte. 

Næste møde 
12. December kl. 14:30 i B1.02 

Mødet er både generalforsamling med valg, samt juleafslutning med æbleskiver (flere 
medlemmer stopper til det nye år). 

DET ER MEGET VIGTIGT AT VI FÅR SIKRET ROTATION OG OVERDRAGELSE TIL NYE 
MEDLEMMER TIL KOMMENDE MØDE. SÅ ALLE NUVÆRENDE MEDLEMMER OPFORDRES 
TIL AT BREDE BUDSKABET OG GERNE MEDBRINGE MINDST ÉT NYT MEDLEM. 

Punkter som skal medtages til næste møde: 

- Foruden formandsvalg, valg til DESO samt klimaråd 

Eventuelt 
Fremtidige opgaver for akademirådet som kan understreges i rekruttering af nye 
medlemmer: 

- Oprettelse af hovedforening 
o Herunder evt. inddragelse og samarbejde med nye Kapsejladsudvalg 

- Aktiv repræsentant i DESO 
- Aktiv repræsentant i EAAAs klimaråd 
- Feedback på kvalitet på EAAA, fx Canvas, studiestartsundersøgelser mm. 
- Fordelsprogram (eksklusive) for studerende på EAAA, samt for medlemmer af 

akademirådet 
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